
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 133
Hvad er ministerens holdning til, at ordningen om statsgaranti på boliglån kun er blevet 
benyttet i to sager i ordningens levetid, og hvad vil ministeren gøre for at få ordningen til 
at fungere? Der henvises til artiklen ”Ny ordning til boligkøbere møder hård kritik” bragt på 
nyheder.tv2.dk den 20. marts 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 10. juni 2024.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand

1/1

Offentligt
ULØ Alm.del - Spørgsmål 133

Udvalget for Landdistrikter og Øer 2023-24


